

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

Styrelsemöte för Arjeplogs Ridklubb Teams möte den 29 november 2020

NÄRVARANDE

*Sophie Olsson
Andree Bergman
Åsa Wallin
Carina Juuso*

*Åsa Larsson
Måna Fjellman
Sten-Åke Nilsson*

*Therese Stenvall
Magdalena Rosie
Annica Lundström*

Frånvarande:

Cecilia Ek Larsson

Frans Forsmark

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Vice Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet.

§ 2 VAL AV JUSTERINGSPERSON

Styrelsen beslutade att välja Måna Fjellman att justera protokollet.

§ 3 GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll har gått igenom av styrelsen innan styrelsemötet.
Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll.

§ 5 ORDFÖRANDE RAPPORTERAR

Corona rapport: Går bra i stallet, inga Corona relaterade frågor har lyfts och reglerna sys respekteras i stallet.

§ 6 EKONOMI

Fortsatt bra ekonomi och likvidamedel finns inför satsningen av multiarenan.
Baloo är utdömd och ska avlivas när försäkringsärendet är färdigt och detta kommer att leda till nytt inköp av häst.

§ 7 PERSONAL



SW MF TJ

UTVECKLINGS OCH- PLANERINGSDEL

§ 8 RAPPORT FRÅN RIDSKOLEANSVARIG

Nyhetsbrev utskickat, ridlärare ser ut att finnas till våren, har varit lite hästar att tillgå för rid grupperna. Efter vecka 50 görs en genomgång av ridskolelärare för kommande säsong.

§ 9 RAPPORT FRÅN HÄSTANSVARIG

Klarat av situationen bra även efter frånfallet av Baloo, tittar efter ersättningshäst. Indy fungerar bra, går bra att longera men har inte fullt ut på ridskolan gått i alla åldrar.

§ 10 RAPPORT FRÅN PRIVATHÄSTANSVARIG

Brev av Laila bifogats i kallelse.

Angående lämnad skit i arenan: brukshundsklubben känner inte igen sig och de plockar upp. Kan det vara andra som släpper sina hundar i arenan? Brev med info om kravet att plocka upp efter sina djur skickas ut till alla.

Städning: Kvastar till toalett köps in så att man kan sopa i toaletten. Städning efter barn ska göras/uppmuntras till att de gör detta själva.

Hagarna hur ska dessa fördelas? Vem har ansvar för hagarna, viktigt att man har en bra dialog och kommer överens.

Storlek på hagar: Hagarna som finns har olika storlekar och det är svårt att bestämma utifrån dessa hur många hästar som "ryms i dem". Jordbruksverkets rekommendationer ska följas, vid större hage kan fler hästar måsta samsas eller att man delar av den. Vid frågeställningar angående hagar ska uppställningsansvarig, privathästägaren samt hästansvarig kontaktas. Vid olöst frågeställning/problem ska styrelsen kontaktas.

Kontakt tas med privathästansvarig för djupdykande diskussion om skrivelsen, Stenis och Sophie bokar möte.

§ 11 RAPPORT FRÅN PROJEKTGRUPPEN MULTIARENA

Nytt projektgruppsmöte kommer att kallas till och detta angående bygglovsansökan.

SPN TS MF.

§ 12 RAPPORT FRÅN TÄVLINGSSEKTIONEN

Inget att rapportera

§ 13 RAPPORT FRÅN UNGDOMSSEKTIONEN

Punkt från föregående möte: kontakt har tagits med ungdomssektionen att baracken ska hyras ut till kaninhopparna och att de måste tömma de personliga saker de eventuellt har lagrat där.

§ 14 SÄKERHET

Fastighetssäkerhetsrund ska genomföras med Kommunens fastighetsansvarig - Hasse Larsson. Detta kommer förhoppningsvis att ske innan nästa styrelsemöte, Stenis bokar möte.

Inga fallolyckor rapporterade.

Coronarelaterat: Tyghandukar ska bytas ut till pappershanddukar samt pumpar ska köpas in till desinfektionsflaskorna, Stenis ordnar detta.

§ 15 ÖVRIGA FRÅGOR

Förslag till sponsoravtal bifogat i denna kallelse: avtal ser bra ut, men paketen utrustning och hinder tas bort. Sponsoravtalet skickas via vanliga brev till företagare.

Medlemsmöte är inte aktuellt att genomföra fysiskt - men vi provar att göra detta digitalt, Sophie undersöker hur detta kan genomföras.


Nästa digitala styrelsemöte 27 december.



Vid protokollet
Therese Stenvall



Justeras, Ordförande
Sten-Åke Nilsson



Justeras
Måna Fjellman